



# 5D4N Da Nang/Hue/Hoi An/ My Son/ Bana Hill

## 5 天 4 晚 岷港/顺化/会安/美山/巴拿山

Tour Code 团号: SVAB-AK/05

\*Valid from Apr 2019\*  
\*有效期从 2019 年 04 月\*

- SLEEP!**  
住宿!
- ❖ Hotel based on Local 4 star (Final confirmation on similar standard)
  - ❖ 当地 4 星住宿星级酒店 (最后确认于同等级酒店为准)
  - ❖ Hue (1N Park View Hotel 4\* / similar)      ❖ 顺化 (1 晚 美景酒店 4\*/同级)
  - ❖ Hoi An (River Green Boutique Hotel/ similar)      ❖ 会安 (1 晚 河流绿色精品酒店/同级)
  - ❖ Danang (2N Grand Sea Hotels 4\* / similar (2 Nights))      ❖ 岷港 (2 晚 碧海大酒店 4\*/同级)

### Day 1 Kuala Lumpur → Da Nang (93km) ⇄ Hue (D)

- Upon arrival meet and greet by local representative.
- Transfer to Hue via Hai Van Pass (Pass of the Ocean & Clouds), passing through Lang Co fishing village, enjoying spectacular views of sky and sea.
- Free time shopping at **Dong Ba Market.**  
吉隆坡 → 岷港 (93 公里) ⇄ 顺化 (晚)
- 抵达后由当地代表迎接与问候。
- 前往顺化市，途径海云隘口和陵姑渔村欣赏高山和海湾海洋美景。
- 自由活动於**东坡市场**。

### Day 2 Hue (122km) ⇄ Hoi An (4km) ⇄ Cam Thanh Village (4km) ⇄ Hoi An (B/L/D)

- **Thien Mu Pagoda** : Boat trip on Huong River to Thien Mu pagoda, which is very special in the architecture style and is also the Buddhist monastery in Hue.
- **Hue Imperial Citadel (includes entrance & buggy service)**: Which started to be constructed in 1805 under the reign of Emperor Gia Long and was completed in 1832 under the sovereignty of Emperor Minh Mang.
- **Cam Thanh Coconut Village**: Experience basket boat, visiting the historical and cultural relic of Cam Thanh Nipa palm Site and enjoying the eco logical scenery.  
顺化 (122 公里) ⇄ 会安 (4 公里) ⇄ 椰子村 (4 公里) ⇄ 会安 (早/午/晚)
- **天母寺**: 船游香江往天母寺坐落在香江畔，为顺化市最美丽以及古代宗教的寺庙建筑之一。
- **大内紫禁城 (含门票 & 环保车)**: 位于 1805 年嘉隆皇帝统治时期开始建设直到 1832 年明命皇帝统治时期才完工。
- **椰子村**: 体验传统竹篮船，参观遗址的历史和文化遗迹，享受生态的风景。

### Day 3 Hoi An (43km) 𠂆 My Son (43km) 𠂆 Hoi An (29km) 𠂆 Da Nang (B/L/D)

- **My Son Cham Holyland:** It was the site of religious ceremony of kings of the Champa dynasty, and was also a burial place of Champa royals and national heroes.
- **Hoi An Ancient Town:** Recognized by UNESCO as a World Cultural Heritage site. this is the old streets from 17th century, the Antiquities, Old Bridge Hall. We will visit the local Hokkien Huay Kuan, the Fengxing Furuya, Japanese bridge, autumn basin river, and one dedicated to the suppression of monsters to protect the peace.
- **Marble Mountains (include entrance & elevator):** Then browse the world's unique Five Elements Mountain, these five elements of metal, wood, water, fire, earth elements Ranking.  
会安 (43 公里) 𠂆 美山 (43 公里) 𠂆 会安 (29 公里) 𠂆 岷港 (早/午/晚)
- **美山圣地:** 占城王朝宗教仪式的所在地, 也是占城皇室和民族英雄的墓地。
- **会安古城:** 经联合国教科文组织将会安古城作为文化遗产, 列入《世界遗产名录》。十七世纪的古老街道, 古物, 古桥, 会馆等。之后游览当地的福建会馆, 冯兴古屋, 日本桥, 秋盆河及一座供奉着能镇压水怪保护平安的神灵-北帝镇武。
- **五行山 (含门票 & 电梯):** 浏览五行山, 此山是金, 木, 水, 火, 土五行元素所形成的。

### Day 4 Da Nang (66km) 𠂆 Bana Hill (44km) 𠂆 Da Nang (B/L/D)

- **Bana Hill (Include entrance & round way cable car):** Known for the cable car system awarded two Guinness World Records, one for the longest non-stop cable car and one for the highest non – stop cable car.  
Golden Bridge: Winding its way around a 150-meter course lined with flowers, a golden bridge shimmers against the Ba Na Hills, supported by a pair of giant hands.  
Vong Nguvet Hills- the top of the Bana Hill.  
Wine Cellar: An unique work built by French architects and was dug deep in Ba Na Mountain in 1923.  
French Village: Travelers to the French Village seem to jump the time machine and get carried back to the sophisticated and elegant life in the one of the oldest countries of the world.  
Linh Ung Pagoda: Sophisticated architecture together with 27m – height Shakyamuni statue on 6m – height lotus brings tourists peaceful feeling as visiting this place.  
Fantasy Park: Satisfies the entertainment demands of all ages. The international-standard theme park also provides three main food courts serving Western and Asian food alongside souvenir shops offering various mementos to choose from.
- **Dragon Fish Statue:** It is also modeled on Singapore's "Lion Head Fish Body" on the bridgeside. It also covers a water-spraying "Dragon Head Fish" Body" statue.  
DHC Marina Love Bridge: Lock the love "love pier" and let Da Nang leave traces of your love.  
On the way to Son Tra Peninsula, you may see My Khe Beach- one of the most attractive beaches on the planet.
- **Son Tra Peninsula with Linh Ung pagoda:** There are 4,370 hectares of primary forests, rare animals have Java monkeys, long tailed monkey, red-faced chicken, etc.  
岷港 (66 公里) 𠂆 巴拿山 (44 公里) 𠂆 岷港 (早/午/晚)
- **巴纳山 (含门票 & 双程缆车):** 常年保持清凉的温度。巴纳山是众所周知缆车系统是世界上最长记录保持着, 巴纳山也同时拿到世界吉尼斯的 2 个奖牌: 世界最长以及最高的缆车系统。  
黄金桥: 跨越两隻巨大手掌的雕塑, 透过风化斑驳的处理效果, 置身不同仙境国度。金色护栏下更点缀着紫色花朵, 漫步在云端中, 散发些许禅意氛围。  
望月山: 巴纳山山顶。  
酒窖: 这是一部由法国建筑师建造的独特作品, 于 1923 年在巴纳山深处挖掘。  
法国村庄: 体验了世界上最古老的国家之一的精致和诗意的生活空间。  
灵应寺: 精致的 27 米高的释迦摩尼的雕像和 6 米高的莲花带给游客宁静感受。  
梦想游乐园: 满足所有年龄段的娱乐需求, 适合家庭活动。我们的国际标准主题公园还提供三个主要的美食广场, 供应西餐和亚洲美食以及纪念品商店, 提供各种纪念品供您选择。
- **岷港鱼尾狮:** 在桥畔也仿照新加坡的「狮首鱼身」, 也盖了一座可喷水「龙首鱼身」塑像。  
岷港爱情桥: 锁住爱情的「爱情码头」, 让岷港留下你爱的痕迹。  
在去山茶半岛的路途中, 可以看到美溪海滩 – 在地球上最吸引的海滩之一。
- **山茶半岛之灵应寺:** 围绕着原始森林 4370 公顷, 稀有动物如爪哇猴、长尾猴、红脸鸡等等。

## **Day 5 Da Nang → Kuala Lumpur (B)**

- Transfer to airport for flight sweet home  
岷港 → 吉隆坡 (早)
- 送往机场返回温暖的家。

Disclaimer / 免责声明 :

1. We reserve the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.  
我们有权改变顺序或更改, 修正或改变行程, 如果有必要, 恕不另行通知。
2. All flights and hotels are provisional and will be subject to our final confirmation.  
所有航班及酒店乃暂定性, 最终确认将随后通知。
3. Sights-seeing places are subject to erratic weather conditions caused by global warming climate change.  
行程景点将视全球气候变化而做适当的更改。